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ZÁPIS 

z 4. zasedání Vědecké rady Fyzikálního ústavu v Opavě  

 dne 22. 6. 2022 

(zasedání proběhlo prezenční formou s možností online účasti) 

Přítomni: prof. Bičák, prof. Hubač, prof. Lichard, prof. Stuchlík, doc. Armutidisová, doc. Ciprian, 

doc. Hledík, doc. Kovář, doc. Schee, doc. Slaný, doc. Siostrzonek 

Omluveni: prof. Karas, prof. Opatrný, doc. Török 

 

Zahájení 

Prof. Stuchlík zahájil zasedání VR, přivítal všechny přítomné členy VR a konstatoval, že je přítomno 

11 ze 14 členů VR a VR je tak usnášeníschopná. Všichni členové VR obdrželi všechny podklady pro 

jednání v elektronické podobě a souhlasili s následujícím programem:  

 

Program: 

1) Schválení Zprávy o vědecké činnosti v roce 2021, 

2) Schválení Zprávy o pedagogické činnosti v roce 2021, 

3) Schválení Zprávy o hospodaření za rok 2021, 

4) Projednání Hodnotící zprávy za rok 2021, 

5) Schválení Vyhodnocení plánu realizace FÚ za rok 2021, 

6) Schválení Plánu realizace Strategického záměru FÚ pro rok 2022, 

7) Projednání Zprávy evaluační komise o vědeckých aktivitách FÚ, seznámení s průběhem evaluace, 

8) Schválení možného školitele studentů doktorského studijního programu Teoretická fyzika a 

astrofyzika uskutečňovaného SU, FÚ 

9) Projednání přípravy žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního programu, 

10) Různé. 

 

Průběh jednání 

 

1) Schválení Zprávy o vědecké činnosti v roce 2021 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu a shrnul vědeckou činnost ústavu v roce 

2021, včetně dalších aktivit; proběhla diskuze (prof. Lichard, prof. Stuchlík).  

Návrh usnesení:  

Vědecká rada FÚ schvaluje Zprávu o vědecké činnosti v roce 2021. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 
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2) Schválení Zprávy o pedagogické činnosti v roce 2021 

Doc. Slaný seznámil členy VR s obsahem materiálu a dalšími pedagogickými aktivitami FÚ 

(Masterclasses, Astronomická olympiáda, semináře pro SŠ společně s MÚ); proběhla diskuze 

(prof. Bičák, doc. Slaný).  

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ schvaluje Zprávu o pedagogické činnosti v roce 2021. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

3) Schválení Zprávy o hospodaření za rok 2021 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu; zmínil vytváření finančních rezerv kvůli 

nepředvídatelnému růstu cen energií. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ schvaluje Zprávu o hospodaření za rok 2021. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

4) Projednání Hodnotící zprávy za rok 2021 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu; shrnul nejdůležitější body. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ bere na vědomí a souhlasí s Hodnotící zprávou za rok 2021. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 
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5) Schválení Vyhodnocení plánu realizace FÚ za rok 2021 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu; konstatoval, že proběhly všechny 

plánované aktivity a změny, kromě rekonstrukce budovy. Naplánovaná rekonstrukce byla 

zbrzděna administrativními a úředními procesy.  

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ schvaluje Vyhodnocení plánu realizace FÚ za rok 2021. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

6) Schválení Plánu realizace Strategického záměru FÚ pro rok 2022 

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu; informoval o plánovaných nebo již 

splněných aktivitách plánovaných v roce 2022; zmínil návaznost na aktivity z roku 2021; 

proběhla diskuze (prof. Bičák, prof. Stuchlík).  

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ schvaluje Plán realizace Strategického záměru FÚ pro rok 2022. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

7) Projednání Zprávy evaluační komise o vědeckých aktivitách FÚ, seznámení s průběhem evaluace  

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s obsahem materiálu a s průběhem evaluace FÚ, která probíhala 

25. – 29. dubna 2022; zhodnotil přínos evaluace pro FÚ jako celek i pro jednotlivé pracovníky; 

vyzdvihl práci hodnotící komise. Doc. Kovář zmínil pozitivní zpětnou vazbu pracovníků FÚ, 

kteří ocenili nové podněty pro rozvoj své práce.  

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ bere na vědomí a souhlasí se Zprávou evaluační komise o vědeckých 

aktivitách FÚ (Report of the Evaluation Committee on scientific activities of the Institute of 

Physics in Opava, Silesian University in Opava) 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 
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8) Schválení možného školitele studentů doktorského studijního programu Teoretická fyzika a 

astrofyzika uskutečňovaného SU, FÚ.  

Prof. Stuchlík zdůvodnil členům VR důvody pro schválení RNDr. Martina Kološe, Ph.D. jakožto 

možného školitele studentů doktorského studijního programu; dr. Kološ je vědecky velmi aktivní 

a byl výborně hodnoceným pracovníkem FÚ při evaluaci; rovněž aktivně spolupracuje se 

studenty jako konzultant. 

 

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ schvaluje jako nového možného školitele studentů doktorského studijního 

programu Teoretická fyzika a astrofyzika uskutečňovaného SU, FÚ, RNDr. Martina 

Kološe, Ph.D. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

9) Projednání přípravy žádosti o udělení akreditace bakalářského studijního programu  

Prof. Stuchlík seznámil členy VR s přípravou nového modifikovaného studijního programu 

v prezenční i kombinované formě studia u MMT. V plánu dvě specializace – standardní postupy a 

moderní postupy – přesná terminologie bude upřesněna; proběhla diskuze (prof. Lichard, prof. 

Stuchlík, doc. Ciprian, doc. Slaný).  

Návrh usnesení: 

Vědecká rada FÚ bere na vědomí a souhlasí s přípravou žádosti o udělení akreditace 

bakalářského studijního programu Multimediální techniky. 

 

Počet hlasů pro: 11 

Počet hlasů proti: 0 

Zdrželo se hlasování: 0 

 

Závěr: Usnesení bylo přijato. 

 

10) Různé 

Prof. Stuchlík informoval o získání akreditace habilitačního řízení a řízení ke jmenování 

profesorem. 

 

Bez usnesení. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Tereza Kapušová 

 


